
Zápis z PR 14.11.2024 

Přítomni: P. Oldřich Kučera, P. Stanislav Jílek, P, Vojtěch Černý, Marek Avuk, Josef Bureš, 

Stanislav Dvořák, Jana Stará, Marta Růžková, Veronika Vašíčková 

Omluveni: Petr Trefil  

1. O. Oldřich – děkuje všem, kdo se zapojují do chodu farnosti. Díky všem, kdo se zapojili 

v pomoci při povodních. Jubilejní rok je popsán v Agapé, je tam napsáno také, kde je 

možno se přihlásit. Farnost pouť do Říma organizovat nebude. 28.10. asi 50 farníků 

přijalo svátost nemocných. Díky za modlitbu růžence v říjnu a za organizaci misijní 

neděle. Byly zapojeny děti z náboženství a také někteří biřmovanci. 

2. J. Stará - na náboženství chodí kolem 30 dětí. 12 dětí se připravuje na první sv. 

přijímání.  

3. J. Stará a M. Růžková - příprava na biřmování pokračuje, biřmovanců je 19, snaží se je 

aktivně zapojovat, dávat jim úkoly, přizvat je i k zapojení ve farnosti. Příprava probíhá 

1x za 14 dní. Termín biřmování se bude stanovovat ze strany biskupství v prosinci.  

4. Varhaníci na večerní nedělní mši zatím nejsou, můžeme se za to modlit a hledat řešení.  

5. V. Vašíčková – Charita ruší Mateřské centrum, bude fungovat dál, ale pod jiným 

provozovatelem a jiným názvem. Charitě by měla vyjít obchodní škola, zpožďuje se to. 

Azylový dům nevyhovuje, žádají proto o dotace na cukrárnu u Kateřiny.  

6. Kostel sv. Kateřiny – jednání je v běhu. Podklady k převodu jsou vyřízené, záleží, jak se 

k tomu nyní postaví zastupitelstvo.  

7. Stavba nové fary začala, práce probíhají rychle. Termín dokončení se předpokládá do 

konce prázdnin, kdy by mohlo dojít ke stěhování. Na stavbu fary došly dotazy i do 

schránky v kostele, v Agapé to bylo podrobně vysvětleno, v postranní vývěsce v kostele 

jsou o tom také informace.  J. Krýsa rezignoval v PR, o. Oldřich mu děkuje za to, co dělal 

ve farnosti.  

8. V adventní době budu roráty 7.12. v 8 hod., 14.12. a 21.12. v 6.30 hod.  

9. Adventní duchovní obnovu povede p. opat ze Želivi P. Tadeáš Spišák, OPraem., 

v sobotu 21.12. Program bude upřesněn. 21. 12. ráno budou skauti přebírat na nádraží 

Betlémské světlo.  

10. Mikulášská nadílka bude 8.12. po mši sv., na starosti si vzalo spolčo mládeže.  

11. Doplnění pastorační rady po rezignaci p. Krýsy – o. Oldřich osloví další osoby, které byly 

zvoleny podle počtu hlasů (Lacina, Koutná). 

12. Postní DO - J. Stará navrhuje pozvat jako přednášející salesiánku Janu Svobodovou, 

FMA, která s tím má zkušenosti. PR souhlasí, J. Stará ji osloví.  

13. M. Růžková připravila aktivitu pro malé děti na adventní dobu.  

14. Markéta Růžková a Ondřej Švec byli jmenováni jako zástupci mládeže za vikariát HB na 

tento rok. Budou spolupracovat s kaplanem pro mládež P. Ondřejem Špinlerem 

z Chotěboře. Měli by pomáhat na DSM v HK. Zde ve farnosti vedou spolčo mládeže. 

Během roku se uspořádají 3 vikariátní akce pro mládež. 



15. P. Krýsa se zatím stará webové stránky farnosti, ale byl by rád, aby se toho ujal někdo 

jiný. Byl osloven S. Dvořák, souhlasí, ujal by se toho po novém roce.  

16. Noc kostelů bude 23.5.2025, M. Topolovský na poslední schůzce k Noci kostelů slíbil, 

že se toho ujme. O. Oldřich se ho zeptá, zda to platí.  

17. S. Dvořák – byla podepsána nájemní smlouva se skauty na prostory skautské klubovny 

na faře. 

18. Dotazy na knihovnu – bude ve stejné místnosti, police se přestěhují postupně.  

19. Byla by vhodná brožurka o kostele NPM, zjistíme v informačním centru, co je 

k dispozici, případně se s nimi domluvíme.  

20. Schránku dotazů si vezme na starosti M. Růžková.  

21. Příští PR bude 12.12.2024. 

 

       Zapsala J. Stará 14.11.2024 

  


